
 
 

Schriftelijke vraag1: 
 
Vraagnummer: S- 627 (2022-061810) 

 
Datum indiening: 14 december 2022 

 
Onderwerp: Aanbesteding MFSC Elst  
 
Naam indiener: Mariël de Vries, D66 Overbetuwe en Karel Grimm, VVD Overbetuwe 

 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 

 
Inleiding/Aanleiding: 

In de memo dd 22 november 2022 over de voortgang aanbesteding MFSC te Elst is 
aangegeven dat de aanbesteding is verlengd en dat daarnaast het taakstellend budget is 
verhoogd van 20 naar 21,5 miljoen euro en de kwaliteitseisen daarbij zijn losgelaten. U geeft 
aan dat de verhoging van het budget voor aanbesteding een collegebevoegdheid is, dat 
eventuele gunning voorlopig is en dat de raad het budget eerst goed moet keuren voordat de 
overeenkomst definitief is. 
 
 
Onze vragen. 

  
1. Naast dat het budget hoger zal zijn, kan het ook zijn dat er een lager dan gevraagde 

kwaliteit wordt geleverd. Klopt die veronderstelling? Zo ja, wanneer en hoe wordt de 
raad hierover geïnformeerd? Klopt het dat er verschillende opties zullen worden 
voorgelegd aan de raad? En zo ja, worden alle opties met argumenten en (financiële 
en andere) consequenties voorgelegd aan de raad? 

2. Op welke wijze worden de toekomstige gebruikers betrokken bij de in vraag 1 
genoemde verschillende opties? 

3. Heeft de raad de bevoegdheid om ook op het punt van de aangepaste kwaliteit nog 
een negatief besluit te nemen? En zo ja: 

a. welke consequenties heeft dit besluit dan in juridisch opzicht en  
b. welk gevolg heeft dit besluit dan voor de aanbesteding  
c. en welk gevolg voor de planning van het MFSC? 

4. Welke gevolgen heeft de verhoging van het budget met 1,5 miljoen op de jaarlijkse 
exploitatielast? 

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Mariel de Vries, D66 Overbetuwe 
Karel Grimm, VVD Overbetuwe 

                                                           
1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 


